

《阿曼达·霍尔顿和女儿现身英国时尚大奖的颁奖典礼》

The celebs were out in force for this year ' s British Fashion Awards.

今年英国时尚大奖的颁奖典礼上，明星们大放异彩。

Held annually at the Royal Albert Hall in London, this year ' s bash took place on Monday evening (December 4).

英国时尚大奖颁奖典礼每年在伦敦皇家阿尔伯特音乐厅举行，今年的狂欢节于周一晚上(12月4日)举行。



It ' d be an understatement to say anyone who is anyone is there, with the 2024 shindig being hosted by the one and only Maya Jama.

如果说所有人都出席了2024年的盛会，那就太轻描淡写了，因为这场盛会是由独一无二的玛雅·贾玛主持的。

The Love Island presenter, 29, truly lived up to her fashion icon status as she arrived on the carpet, wearing an extravagant white Marie Antoinette-style gown.

29岁的《爱情岛》主持人身着奢华的白色玛丽·安托瓦内特风格礼服走上红毯，充分展现了她的时尚偶像地位。

With all eyes on her, the brunette beauty wore her corset-style dress with sexy stockings and added a bold red lip.

这位黑发美女穿着紧身胸衣式连衣裙，搭配性感长筒袜，涂着醒目的红色唇彩，集所有目光于一身。

Other names on the guest list included Amanda Holden and her mini-me daughter, who really was the spitting image of her Britain's Got Talent judge mum, 52.

嘉宾名单上的其他名字包括阿曼达·霍尔顿和她的小女儿，她的小女儿和她52岁的《英国达人秀》评委妈妈长得简直一模一样。

Alexa, 17, who Amanda shares with husband Chris Hughes, looked gorgeous in a stomach-baring black gown, proving she's definitely got what it takes to be a runway star herself in the future.

17岁的Alexa是阿曼达和丈夫克里斯·休斯的女儿，她穿着一件露腹的黑色礼服，看起来很漂亮，这证明了她自己在未来绝对具备成为T台明星的条件。

The teen styled her lacy ensemble with a pair of towering heels, posing up a storm next to Amanda on the red carpet.

这位少女用一双超高跟鞋搭配她的蕾丝套装，在红毯上与阿曼达合影。

Beaming with pride next to her daughter, the musical theatre star also flashed some skin in a strapless mini.

这位音乐剧明星在女儿身旁自豪地微笑着，她穿着一件无肩带迷你裙，露出了些许肌肤。

Amanda also wore a pair of killer platform heels with her chic but sexy outfit, and added a touch of drama with a very elaborate fur train.

阿曼达也穿超高厚底鞋，搭配她时尚而性感的服装，并用一条非常精致的皮草拖尾增

添了一丝戏剧性。

Both mum and daughter opted for effortless waves for their blonde locks, as well as matching glossy pink lips and sparkling eyeshadow.

妈妈和女儿都选择了金色的松弛的波浪卷发，搭配光滑的粉红色唇彩和闪亮的眼影。

